
 

 
 
 

Interpellation till kultur- och fritidsnämndens ordförande Filip 
Svanberg (M) gällande föreningsgården i Larsberg 
 

 
Föreningsgård har det funnits i Larsberg sedan stadsdelen stod klar i slutet av 1960-
talet, länge med staden som huvudman. Idag finns den i del av före detta ICA-
butiken vid Larsbergs torg och föreningsgårdens huvudman är numera 
Föreningsrådet i Lidingö som består av ett sjuttiotal föreningar på ön med 
sammantaget över 20 000 medlemmar. Det vittnar om föreningsgårdens betydelse. 
Den är en given plats för många föreningars sammankomster och en av 
förutsättningarna för öns levande föreningsliv. Ett rikt och aktivt föreningsliv har en 
stor betydelse inte minst för folkhälsan i en kommun. För staden är det en god 
investering att underlätta för föreningslivet. Det gäller inte minst tillgång till lokaler så 
att föreningarna kan inrikta sig på det de är bra på, att bedriva verksamhet. 

 
John Mattsson förvaltning som äger fastigheten och möjliggjorde flytten till den 
nuvarande lokalen är inte längre beredd att sponsra med låg hyra. Det ställer Lidingö 
stad inför en utmaning, vad kan staden göra för att föreningsgården ska kunna vara 
kvar?  
 
Med anledning av ovan har jag följande frågor: 
1. Vad gör staden för att värna om föreningsgården så att föreningsgården kan vara 
kvar efter maj 2022? 
2. Är staden beredd att om så behövs gå in med utökat ekonomiskt stöd? 

 
 
 
 

     

Jonas Lundgren (V)   


